
Agent Boriniego: Chce przekonać Romę o swojej jakości
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W środowym meczu z Genoą, Fabio Borini zaliczył swoje pierwsze trafienie

w Serie A. Młody napastnik Giallorossich nie krył zadowolenia z tego faktu,

choć bramka nie dała drużynie choćby punktu. Wywiadu dla 

tuttomercatoweb.com udzielił agent piłkarza, Marco de Marchi.

 

- Z jednej strony pojawiła się radość po zdobytym golu, z drugiej żal z braku

osiągnięcia pozytywnego wyniku - zaczął De Marchi.

 

Jak idzie przygoda w Romie?

- Odnajduje się świetnie, od pierwszego dnia. To niesamowite środowisko, to

projekt, w który się zaangażował. Luis Enrique ma świetne pomysły, podobnie jak

Baldini i Sabatini, którzy posiadają wielkie doświadczenie i co dobrze wróży.

Niewielu oczekiwało, że może wznieść się tak szybko w zespołowej

hierarchii.

- Cechą charakterystyczną Fabio jest praca, aby być natychmiast gotowym i

przekonać trenera. Znam go od długiego czasu, taka jest jego wiara i filozofia, czy

gra czy nie, zawsze przykłada się na sto procent. Ponadto jest zadowolony mogąc

grać z Tottim, Borriello, Osvaldo, gdyż są to zawodnicy o wielkiej jakości. Jest

zawsze dostępny do gry.

Obecnie Borini jest wypożyczony z opcją wykupu z Parmy: jak rozwiąże się

ta sytuacja?

- To sprawy, które oceni kierownictwo i to one podejmie decyzję. Pewne jest to, że

będzie starał się przekonać Romę do wykupu.
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